
 

Vragen vergaderstukken gemeenteraad of raadscommissie Ridderkerk 

Algemene informatie 

 Onderwerp/omschrijving vergaderstuk: Startnotitie Woonvisie Ridderkerk 2021 

 Vergaderdatum: 4 juni 2020 

 Steller en fractie: Ton Overheid, Victor Mijnders en Dick Breeman, CDA 

 Portefeuillehouder: Oosterwijk 

 Datum indiening vraag bij griffie: 30 april 2020 

 Datum ontvangst beantwoording college bij griffie: 22 mei 2020 

Vragen en antwoorden 

Vraag 1 

De totale woningbouwopgave tot 2030 is 1150 woningen en er is nu een bod gedaan om 830 woningen te 

bouwen. Waarom conformeren we ons niet aan 1150 woningen? 

Antwoord 1 

Het bod van september 2018 bestaat uit een netto voorraadontwikkeling van 830 woningen tussen 1 

januari 2017 en 1 januari 2030. Uitgangspunt hiervoor was om een realistisch aantal woningen te bieden. 

Daarom is het bod gebaseerd op het aantal woningen in de Planmonitor Wonen van de provincie van 

maart 2018. Hierin staan de ruimtelijke plannen die op dat moment bekend waren. In het bod is tevens 

aangegeven dat naast de ontwikkellocaties uit de planmonitor er onderzoek is gedaan naar nieuwe 

potentiële ontwikkellocaties. Hierbij is aangegeven dat op verschillende andere locaties ongeveer 600 à 

800 woningen gerealiseerd kunnen worden, maar dat deze potentiele ontwikkellocaties niet in eigendom 

van de gemeente Ridderkerk zijn. Mogelijke ontwikkeling hangt dus mede af van wat grondeigenaren en 

marktpartijen doen. De intentie is dus wel degelijk om 1.150 woningen te realiseren en dit niet tot 830 

woningen te beperken.  

Vraag 2 

Wat zijn de gehanteerde argumenten om een bod van 830 woningen te doen en wat is de onderbouwing 

van dit aantal? 

Antwoord 2 

Zie het antwoord op vraag 1. 
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